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Abstract (en)
The sonotrode, for an ultrasonic welding equipment, is for a system where an ultrasonic generator delivers high frequency electrical energy to a
converter to convert it into mechanical oscillations to the sonotrode through a booster if required. The sonotrode (2) has a contact surface (3) fitted
with pins (1). The pins are conical, with a cone angle of 5-20 degrees to the tip,preferably at 10 degrees .

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Sonotrode für eine Ultraschall-Schweißanlage mit einem Ultraschall-Generator, der hochfrequente elektrische Energie an
einen Konverter leitet, dieser die Energie in mechanische Schwingungen umwandelt und gegebenenfalls über einen Booster an eine Sonotrode (2)
leitet, wobei die Sonotrode (2) mit einer Kontaktfläche (3) ausgebildet ist. Zur Vermeidung störender Einfallstellen wird vorgeschlagen, dass auf der
Kontaktfläche (3) Zapfen (1) angeordnet sind. <IMAGE>
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